
PROTOKOLL nr 13
vid sammanträde den 13.5 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 149: Föregående protokoll:
Efter föredragning av ÖS-protokoll nr 12 av den 6/5 
beslöts godkänna detsamma i föreliggande skick och 
att använda det som utgångspunkt för dagens aktuella 
ärenden.

§ 150: Stadgarna:

§ 152: Distributions
ärenden:

Redovisade styrelsemedlemmarna resultatet av sin under 
veckan gjorda fingranskning av föreliggande förslag 
till stadgarnas omarbetande. På basis härav företogs 
olika redaktionella ändringar. Hela komplexet, som 
därmed kan anses klart att förelägga Förtroenderådets 
möte den 20.5 1974, skall utlämnas till kansliet för 
utskrift och senare via ordförandens förmedling 
offsetproduceras i ett 100-tal exemplar. Kaj Alm 
svarar för ordern till kansliet.

Gavs t.v. lugnande besked om att distributionen av 
medlemskorten omedelbart är förestående.
Beslöts i sammanhanget påskynda distributionen av 
av nu hos Directus Are-Reklam vilande nya upplagan 
av Djurgårdaren.

§ 155: Tidskriftsärende:
Ordföranden tackade redaktionen för vårnumret av 
Djurgårdaren med konstaterande att kapacitet numera 
förefanns att åstadkomma två nummer pr år av tid
skriften, varmed fick accepteras att den tilltänkta 
utgivningen av fyra enklare informationsnummer pr 
år ej åstadkommits. Kostnadssidan för tidskriften i 
föreliggande skick, beräknad till c:a 10.000 kr., 
finge också accepteras trots att annonsinkomsterna 
för ett planerat höstnummer måste bli mindre och en 
utgivning därmed dyrare. Theblin genmälte, att unge
fär hälften av de "ordinarie” annonsörerna ej tagits 
i enspråk för vårnumret.

§ 154? Medlemsavgifter:
Efter diskussion om gränsen för medlemsavgifter för 
ungdom fyllda 19 år beslöts ta upp frågan vid För
troenderådets möte med rekommendation att kalenderår 
skall gälla i stället för nu ”flytande gräns”.
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§ 155: Ishockeyrapport:

Efter kontakt med ur ishockeystyrelsen avgående leda
moten Per Edberg konstaterades väsentliga problem före
ligga, framför allt på den ekonomiska sidan i och med 
Anders Hedbergs fanflykt till proffsligan nr 2 torde 
innebära, att endast någon högst blygsam ersättning är 
att påräkna för Djurgården.
Med den nya sektionsordföranden Ulf Adelsohn på plats 
för första gången i styrelsen vid ett sammanträde den 
14/5 beräknas linjerna klarna om hur framtidsplaneringen 
skall ske, ÖS skall vid sammanträdet representeras av 
kontaktmännen.

§ 156: Rapport Ungdoms
fotbollens nyordning:

Frågan om engagerandet av ungdomsfotbollsledare efter 
en ny ekonomisk giv (ÖS 12:143) hade analyserats av 
Theblin utan att besked ännu erhållits om projektet var 
realistiskt beroende på att bingomedlens fortsatta till
rinnande ej var en given sak. Det senare underströks 
av Åke Barrling, fotbollssekr., som underströk att nytt 
speltillstånd för kommande halvår kunde befaras utebli. 
I avvaktan härpå diskuterades någon form av kontroll 
av nu pågående spel på Smeden.

§ 157: Lotteristyrelsen:
Den fortsatta diskussionen kring bingofrågor etc. gav 
vid handen att tillståndsgivningen kommer att beräknas 
på hela föreningens totala omsättning och att viss pro
cent härav blir föreningens tilldelning. I samband där
med återupptogs frågan om lämpligheten av att övergå 
från netto- till bruttoredovisning.
Det framgick vidare att ÖS i Förtroenderådet fastställt 
en tågordning för hur lotteristyrelsen skall handhava 
lotteri- och bingoverksamheten med skyldighet att före
lägga alla ansökshandlingar för ÖS:s godkännande och på
teckning. Lotteristyrelsen hade på denna punkt ej följt 
överenskommelsen. Nya bingo-avtal olika sektioner 
emellan (senast bowling och fotboll) syntes också böra 
föras till kännedom för ÖS.

Ett akut orostillstånd förelåg med krav på skyndsamma 
åtgärder. Beslöts kalla lotteristyrelsen till ÖS-samman
träde den 29/5 kl. 18.15 på Stadion,

§ 158: Kallelse för val
beredningsordförande:

Efter uttalat önskemål från valberedningens ordf, Bo 
Hedvall att få närvara vid Förtroenderådets möte den 
20/5 beslöts att kalla honom,

§ 159? Uppvaktningar:
Beslöts att med anledning av förre ordföranden Hugo Canemans 
redan timade 60-årsdag (firad utanför DIF:s räckvidd) 
uppvakta honom med ett exemplar (nr 35) av föreningens 
silverhästsko att förslagsvis överlämnas den 17/5, Theblin 
samordnar uppvaktningsdetaljerna.
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På förslag av Alm beslöts att tillerkänna förre bow
lingordföranden Bertil Johansson (60 år) samma ut
märkelse.

§ 160: Gratulationslista:
Uppdrogs åt Reine Gustafsson beordra framtagande av 
födelsedata för samtliga DIF-medlemmar, vilka under 
resten av året uppnår en ålder av 40, 50, 60, 70 och 
75 år. Efter viss prövning skall dessa erhålla för
eningens gratulationstelegram. En standardtext skall 
utformas för att utskrivas av kansliet i massupplaga, 
nedan mera personlig text ges prominentare medlemmar.

§ 161: Boxarträff:
På begäran av Öberg beslöts ta till protokollet att 
ÖS närvarit vid boxningssektionens invigning av dess 
upprustade lokal och därvid funnit att ett aktningsvärt 
arbete nedlagts både på själva lokalen och på en 
aktivisering av boxningsverksamheten.

§ 162: Övriga ärenden:
Inför brottningssektionens årsmöte den 17/5 anmälde 
Öberg att bl.a. ordf. Rune Ylipää avser att avgå och 
att den allmänna situationen både vad ledare och ak
tiva beträffar ger anledning till en viss oro.
Beslöts anmäla 5-7 man att närvara vid Hammarbys AIK- och 
och DIF-träff på H:bys klubblokal den 21/5 kl. 18.30
Meddelades att handbollssektionen haft årsmöte med 
för dagen okänt resultat.
Uppdrogs åt Reine Gustafsson tillsäga kanslipersonalen 
att tillämpa ”den öppna dörrens” politik med begränsning.


